
Fau møte 05.12.23 

Tilstede: Lasse Juliussen (rektor), Therese Flemvåg (fau leder), Gro Grina og Karianne Bjune  

 

1. Rektors kvarter: Gått igjennom referat fra SU/SMU.  

• I media har det kommet ut at skolene i Lunner kommune har økt 

paragraf 9a saker med 1000% siden 2019. En av grunnene til det 

kan være at foreldrene sier i fra mer nå en hva det ble gjort før 

paragraf 9a kom.  Lus følger tett opp det som blir meldt inn. Noen 

av sakene er avsluttet og noen saker kan det hende at skolen må 

henvise/melde videre til Bup eller andre instanser. 

• Foreldreundersøkelsen: 37% har svart, det er ønske om at alle 

svarer på det. Det er en av foreldrene som har fått den på sms og 

e-post fra UDIR. 

• Nasjonale prøver: Ligger litt bak nasjonalt snitt, men på skolenivå 

er det helt alminnelig bra. Elvene trenger mer lesetrening, det er 

noe skolen jobber med og samarbeider med de andre skolene i 

kommunen og høgskolen i Østfold. 

• Mobilfri skole: Skolen ønsker å ha en utprøving med mobilfri skole i 

januar, så evaluerer skolen og FAU det i begynnelsen av februar. 

FAU kjøper inn kortstokker, sjakk, uno osv til klassene som de kan 

ha å drive med i stedefor mobilen. 

• Elevrådet prøver å få til litt forskjellige aktiviteter for elevene. 

2. Tilbakemelding på undervisning: Det er satt inn tiltak.  

3. Nyttårsball: Det blir torsdag 18.01.24. 

9.trinn har ansvaret, det ønskes å gjøre som vi har gjort tidligere med åra. 

Ber med elevrådets leder og nestleder med på møte 2.januar. Sindre og 

Timian.  

 

 


